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Keskustan Revonlahden paikallisyhdistyksen vuosikokous tyrmää Siikajoen kunnan tulevaisuustyöryhmän 

esityksen Revonlahden koulun lakkauttamisesta. Kokouksessa Revonlahti todettiin valituksi vuoden kyläksi , 

tämäkö oli kunnan kiitoksen osoitus ? Alkaako tästä kunnan keskeisimmällä paikalla olevan kylän alasajo? 

Raportissa on paljon hyviäkin ja kannatettavia esityksiä, kuten valtuuston, hallituksen ja 

lautakuntapaikkojen pienentäminen, seurausta epäonnistuneesta väkimäärän kasvattamisessa, kunnan 

väkiluku laskee vuosittain ollen tällä hetkellä 4800 henkeä, palvelurakenne on kuitenkin 6000 asukkaan 

kunnalle.  Oppilasmäärä romahtaa lähitulevaisuudessa, niin, että kaikki kunnan oppilaat sopivat Ruukin 

kouluun jo vuonna 2030. Ihmetystä herätti kunnan äkillinen ajautuminen kriisikunnaksi, onhan kunta tehnyt 

toistakymmentä vuotta  ylijäämäisiä tilinpäätöksiä ja vaikuttiko Siikajokeen jotenkin erityisesti 

hyvinvointialueuudistuksen epäedulliset vaikutukset valtionosuuksiin? Tulevien vuosien alijäämä on 

esityksen mukaan 1,5-2 miljoonaa euroa/v  ja siitä sivistyspalvelut nappaa 76 %, voi kuvitella mihin säästöt 

kohdistuvat. Perusteluina kokous totesi koulun säilyttämiselle mm. kustannustehokkuus , Revonlahdelle 

n.8000 euroa/ oppilas,  kun se esim. Gummeruksen koululla on 10000 ja Paavolassa 9200 euroa. 

Ristiriitaisuuksiakin raportissa todettiin, Repolan päiväkoti toimintoja oltiin siirtämässä koulun yhteyteen ja 

toisaalta esitettiin alas kirjauksia ja koulun purkamista.  Lisäksi todettiin koulu rakenteeltaan terveeksi, 

tulevaisuuden kannalta keskeisellä paikalla, edullinen opetus, kohtuulliset kiinteistökulut,  päiväkodin siirto 

koulun yhteyteen, laajat harrastusmahdollisuudet, kansalaisopiston toiminta, kunnan vetovoima ja 

perheille tärkeimmät seikat päiväkoti ja koulun läheisyys. 

 


